
 

 

Gouda, 18 juli 2024

Beste leden van de Federatie,

Versterkingsprogramma VSV's en IGO's
Wat is er door VSV’s hard gewerkt in de afgelopen maanden om aanspraak te doen op het
versterkingsprogramma voor VSV's en IGO's! Op 29 april ging de aanvraag open. We zagen dat
VSV's aan de slag gingen om met elkaar een juiste aanvraag te doen. Maar liefst 67 VSV's
hebben hun aanvraag ingediend!
Wat kunnen we met elkaar trots zijn dat we deze klus hebben geklaard. Dit toont aan dat VSV's
echt verder willen professionaliseren in de regionale samenwerking, maar dat goede
randvoorwaarden daar essentieel voor zijn!

Tegelijkertijd is dit ook pas het startsein. Want we zien het echt als onze taak als Federatie om
jullie nu en straks op de juiste manier te adviseren en faciliteren bij de voorbereiding op en
uitvoering van dit programma en jullie aanvragen.
Daarom gaan we de komende periode gebruiken om te inventariseren op welke thema’s is
aangevraagd. Daarnaast brengen we in kaart welke ondersteuning en hulpmiddelen hiervoor al
beschikbaar zijn en wat nog ontwikkeld kan worden. We benutten de periode tot november dan
ook om deze ondersteuning voor VSV's verder met elkaar uit te werken.

Regio-coördinatoren
Met de start van het programma zijn bij de Federatie ook de regio-coördinatoren van start
gegaan, evenals de landelijk coördinator. Bijzonder om te zien hoe daar in korte tijd een club
mensen is gevormd die, ieder vanuit de eigen expertise,  de visie van de Federatie onderschrijven
en intensief met elkaar samenwerken. De afgelopen periode hebben ook de VSV's hen weten te
vinden.
We hebben van meerdere VSV's complimenten gekregen over de ondersteuning. We werden als
zichtbaar, dichtbij en helpend ervaren.  
Als Federatie is dat ook wat we voor ogen hadden en hebben. Als je echt vanuit de regio's wilt
werken en de signalen uit het werkveld wilt meenemen, dien je er ook te zijn om die signalen te
horen en vervolgens gericht te helpen. Het is fijn dat dit ook op deze manier wordt ervaren en we
nu echt zichtbaar in de regio's kunnen zijn.
Tegelijkertijd was het (vooral voor de voorzitter) ook wennen dat taken door anderen uitgevoerd
worden en deze los te mogen laten. We zien het vooral als leidraad voor de toekomst om dit
verder met elkaar vorm te gaan geven.

Babyconnect
Momenteel lopen de gesprekken met het landelijk programmabureau over de voortzetting van
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Babyconnect. We zetten in op een herkenbare structuur met steun van alle partners, maar ook op
het vertrouwen van de VSV's. Dit vraagt om verbinding tussen de partners die nu reeds een grote
rol vervult hebben en partijen (zoals de Federatie) die in de toekomst een duidelijkere rol krijgen.
Momenteel zet Eric Hallensleben zich hiervoor in op inhoud en in afstemming met het bestuur. Bij
de ALV in maart heeft hij reeds een oproep gedaan wie deze rol van hem wil overnemen. We
zoeken een zorgverlener met kennis van het programma Babyconnect en de structuren die hierin
zijn opgezet. Mocht je interesse hebben, mail ons dan!

Ledenmiddag 4 oktober
Op 4 oktober hebben we van 13-16 uur een ledenmiddag met elkaar in de Domus Medica. De
insteek is een kort informatief gedeelte, om hierna in de vorm van workshops met elkaar in
gesprek te gaan. Momenteel werken we aan de invulling van deze middag waarin de regio-
coördinatoren ook een belangrijke rol spelen. Schrijf deze middag dus vast in de agenda!

COMPLETE studie: oproep om vragenlijst in te vullen
Momenteel doet Anne Hermans vanuit het EMC onderzoek naar integrale zorg voor en na de
geboorte: Evaluatie samenwerking binnen netwerkzorg.  Het doel van deze studie is om te
onderzoeken welke werkwijzen van integrale zorg momenteel worden toegepast en in welke mate
aan de hand van 9 domeinen (DMIC vragenlijst). Door het invullen van deze vragenlijst draagt u
bij aan het in kaart brengen van de samenwerking tussen de geboortezorg en de
jeugdgezondheidszorg. Deze samenwerking is van groot belang om ouders goed te kunnen
ondersteunen rondom de geboorte en draagt bij aan een goede start voor ieder kind.

Vragenlijst landelijke werkgroep capaciteit
Vanuit de landelijke werkgroep capaciteit is er een korte inventarisatie uitgezet onder de
beroepsverenigingen om goede voorbeelden rondom de capaciteitsproblematiek op te halen. Ook
wij als Federatie zetten deze graag uit onder de VSV-leden. Ben je in jouw organisatie bezig met
bijvoorbeeld een project of werkwijze die werkt of heb je een idee om de druk op de geboortezorg
te verminderen en de capaciteit beter te benutten? Deel het met ons om zodoende weer andere
collega’s in het land te helpen. Delen kan via deze link.

Dan rest mij niet anders dan jullie een hele fijne zomer te wensen! Een periode van uitrusten in de
vakantie, die tegelijkertijd uitdagingen kent als het gaat om capaciteit. Laten we ook hierin
gezamenlijk optrekken om zo duurzaam met elkaar om te gaan.

Hartelijke groet, namens de Federatie,

Marije Droogendijk

Sent to: info@federatievsv.nl
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